

## شهادة عمل تطوعي Volunteering Work Certification

The Health Volunteering Center at the Ministry Of Health would like to express its thanks and appreciation to

يتقـــدم مركـــز التطــــوع الصـــحــــي بوزارة الصــــحـــــة بالشكـر والتقدير إلى

## **NOYRA Bader Suliman ALMOTIER**

ID Number (1112714595) (Non-Doctor Specialist) (Physical Therapy Specialist) In recognition of this outstanding volunteer work and effort in the volunteer opportunity (Medical clinics) in (Riyadh) That was held by (Medicine - KSU -EDU) During the period From (19/06/2021) To (19/10/2021) with an average of (28) volunteering hours.

Wishing further success in the future

## نوره بدر سليمان المطير

هوية رقم (1112714595) (أخصائي غير طبيب) (أخصائي علاج طبيعي) تقديراً للأعمال التطوعية المميزة والجهود المبذولة في الفرصـــة التطــوعيـة (العيادات الطبية) بمدينة (الرياض) ضمن الفرص التطوعية لـ (جامعة الملك سعود - كلية طب) والتي أقيمت خلال الفترة من (19/06/2021) وحتى (19/10/2021) بمـعـدل (28) ساعـة تطـوعــية مـع تمنيـاتــنا بمـزيــد من التوفيــق والنــجـاح



مدير عام مركز التطوع الصحي بوزارة الصحة

د. أحمد بن يحيى غزواني

